
Protokół  nr IX / 11 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu  22 lipca  2011r. 
 

 
1.  Otwarcie  obrad IX  Sesji   Rady Gminy  Brody.  

 
              Przewodnicząca Rady Gminy p. Jadwiga Łanicka  o godz. 12 10 otworzyła obrady  
IX Sesji Rady Gminy Brody.  
 
Na podstawie listy  obecności  stwierdziła prawomocność obrad. 
Na 15 radnych ustawowo - obecnych było 14. 
 
Radna p. Agnieszka Mataczyna  – nieobecna, nieusprawiedliwiona. 
 
Przewodnicz ąca Rady  spytała czy są uwagi do porządku obrad. 
Zadała pytanie czy radni wyrażają zgodę na wprowadzenie do porządku obrad na początku 
sesji wypowiedzi p. Schlaffke . 
Większość radnych była – za.. 
 
Pani Sekretarz  zaproponowała przedyskutować projekty uchwał  w spr. 
- zmiany uchwały nr VIII/52/11 w spr. zbycia nieruchomości stanowiącej mienie komunalne 
- zmiany uchwały nr VIII/53/11 w spr. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  
  niezabudowanej 
- ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brody. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie - kto jest za powyższymi zmianami? 
Za - głosowało 13 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   
 
Przewodnicz ąca Rady  spytała czy są uwagi do protokołu. 
Uwag nie zgłaszano. 
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowano jednogłośnie. 
 
Przewodnicz ąca Rady  udzieliła głosu p. Czesławie Schlaffke. 
 
Pani Cesława Schlaffke  omówiła sprawę przyłącza wodociągowego do ich posesji. 
Uważa, że  kłopoty związane są  z zatargami jakie są pomiędzy nimi a radnym p. Markiem 
Traczem. 
Pan M.Tracz przez wiele lat pobierał podatek od jej męża. W momencie, gdy mąż 
powiedział, że nie będzie płacić podatku rozpoczęły się animozje, atak na jej rodzinę.  
Pan M. Tracz jest radnym z Kumiałtowic 
Przedstawiła sprawy, które powinny być załatwione w obrębie działania radnego.  
Zwróciła uwagę na staw,   który powinna być czyszczony. Ważną sprawą dla mieszkańców 
jest również czyszczenie rz. Werdawy, która ciągle zalewa pola, łąki. 
Przez ich posesję przebiega droga do Węglin, jeżeli będą chcieli to mogą ją zamknąć, 
ponieważ za nią płaci podatek. W minionej kadencji składała do Wójta wniosek o zrobienie 
mostku ale to się „rozmyło, do tej pory nikt się tym nie zajął.. 
Na to nie reaguje radny Kumiałtowic. 
Plac zabaw w Kumiałtowicach jest ustawiony nad szambem, tam ludzie zrzucają ścieki. 
Tym się nikt nie interesuje, ale po pieniądze na dzień dziecka to od ludzi potrafi się p. Tracz 
upomnieć. 
Pani Cz. Schlaffke nie życzy sobie, by szarpano jej imię. Zawsze płacili podatki i nie życzy 
sobie takich animozji. 
Stwierdziła, że wyrażają zgodę na przyłącze, ale w obrębie ich gospodarstwa. 
Od poniedziałku  będą budować własną hydrofornie, będą mieli własną wodę i niech ta 
hydrofornia będzie, niech  wykaże ile tej wody pobiera.  
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Gminny licznik na wodę  zainstalowano na działce Agencji w  dużej odległości od ich 
posesji, czy to jest zgodne z prawem?  
 
Pan Jakub Schlaffke  do jego posesji od licznika jest kilkaset metrów . Przed tym licznikiem 
dwoje ludzi ma prywatne działki. Z ustawy o zaopatrzeniu w wodę wynika, że  jest to 
element rurociągu łączący sieć wodociągową  z nieruchomością odbiorcy, czyli jego 
nieruchomością. Zwracał się do Urzędu o zainstalowanie licznika na jego posesji. 
Zainstalowany licznik nic nie znaczy, ponieważ jest za daleko. Do września sam wystąpi do 
Urzędu o opomiarowanie. 
 
3. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 
a/ nieodpłatnego nabycia nieruchomo ści od Agencji Nieruchomo ści Rolnych na rzecz 
Gminy Brody 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
b/ nadania statutu Sołectwu Marianka  
 
Pani Sekretarz  poinformowała, że konsultacje z mieszkańcami Marianki odbyły się  
12.07.2011r.  Projekt uzyskał pozytywną opinię mieszkańców. 
Po odczytaniu treści radni jednogłośnie zagłosowali za przyjęciem uchwały. 
 
 c/ zmiany w uchwale bud żetowej 
 
Pani Skarbnik  stwierdziła, że zmiany zostały  omówione na komisjach.  
Przewodnicz ąca Rady  odczytała treść uchwały  
Za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 1 był przeciwny, 4 wstrzymało się od głosu. 
 
d/ przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  miejscowo ści Zasieki. 
 
Po odczytaniu przez Przewodniczącą Rady treści uchwały, za przyjęciem uchwały 
głosowało 12 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
e/ zmiany uchwały nr VIII/52/11 Rady Gminy Brody z dn.30.06.2011r.  
 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała treść uchwały,. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
f/ wyra żenia zgody na sprzeda ż nieruchomo ści niezabudowanej, stanowi ącej 
   własno ść Gminy Brody, poło żonej w obr ębie Zasieki. 
 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
g/ ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brody. 
 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała treść  uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
 4 . Wnioski i interpelacje  radnych.  
 
M. Tracz  – odpowiedział na zarzuty p. Schlaffke.  
Zatargi zaczęły się z chwilą, gdy został sołtysem i zbierał podatki. W związku z tym, że był 
zwolennikiem kopalni Państwo Schlaffke zaczęli  płacić podatek w kasie Urzędu  Gminy.  
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Odnośnie stawu – mieszkańcy dbali o niego, pogłębiali go, czyścili. Teraz mieszkańcy 
zrzucają do niego ścieki, nie wiadomo nawet kto to robi. . Aby coś z tym zrobić należy mieć 
środki. 
 
W sprawie drogi  pisał   do powiatu, do Gazety, z jego strony zrobił wszystko co mógł. 
Jednak jest to połączenie dwóch powiatów, droga mało uczęszczana i sprawa jest nie do 
załatwienia. 
 
Na plac zabaw  ludzie zrzucają ścieki. Należy im tego zabronić i ukarać. Ale kogo ukarać 
jak  ludzie mieszkający w tym budynku  i tak nie mają pieniędzy. 
 
Nie wie kto w jego imieniu był u p. Schlaffke, po środki na dziecińce  czegoś takiego nie 
pamięta. 
Prosi, by kopię jego wypowiedzi przesłać dla p. Schlaffke. 
 
B. Bawtro  spytał czy to zgodne z prawem, by licznik na wodę zainstalowany był na innej 
posesji.. 
 
Wójt  – zgodnie z przepisami - licznikiem powinna być zakończona sieć, a tam właśnie jest 
koniec sieci. Dalsza  część sieci nie jest gminna .Pani Schlaffke wskazała studnię  ale my 
nie mamy planów sieci i nie wiemy czy nie ma tam dodatkowych ujęć. 
 
Z. Bednarski  prosił o bilans wody z hydroforni w Datyniu. Część mieszkańców nie posiada 
wodomierza. 
 
E. Bojko  zgłosił, że na drodze J.Dolne - Suchodół spadły 2 drzewa, woda nie odchodzi i 
wylewa się na asfalt.  
Na środku  drogi  do  Suchodołu  są dwie dziury, które należy uzupełnić. 
Pobocze tej drogi nie jest koszone. 
 
M. Kowalski  
Należy monitować do powiatu o wykoszenie poboczy drogi do Janiszowic oraz do 
wykonania  barierki. 
 
Wójt  – wysłaliśmy pismo do powiatu o wykonanie barierki, odpowiedzieli, że to zrobią.  
Koszenia poboczy jeszcze nie zakończyli, więc na pewno to zrobią. 
 
Z. Bednarski  –  chodzi o drogę po remoncie kapitalnym  Datyń krzyżówka – Grabice. 
Rozmawiał z p. Sorokowskim, który stwierdził, że we wrześniu będzie zbierane pobocze , 
ma prośbę, by z urzędu taki monit złożyć. Obecnie po deszczu zrobiły się nasypy przed 
rowami, woda nie ma ujścia i brzegami płynie jezioro. 
 
 5.  Wolne wnioski.    
 
A.Babiarz   
- należy coś zrobić z przystankiem na krzyżówce Lubsko-Biecz, ponieważ jest w bardzo  
  złym stanie. 
- spytał gdzie są ławki z chodników  w Brodach,  prosił o ponowne ich ustawienie 
- zgłosił do naprawy dwie dziury w drodze na Suchodół (koło p. Kowalczuk). 
- ktoś przeciął tamę od jeziora i woda w jeziorze spadła o 20 cm. Na dzień dzisiejszy ZGKiM  
  tego nie naprawił, ponieważ nie  mają desek. 
 
Wójt  uważa, że to może również naprawić dzierżawca. 
 
R. Nowak  – w sprawie szlaki na drogę w J. Wysokich,  teraz drogą płynie woda. 
 
Wójt  – po remoncie drogi koło p. Gawrona  trzeba rozsypać tłuczeń. Będzie to wykonane. 
 



 4 

Z. Bejnarowicz  – prosi o przywiezienie do Zasiek jednego transportu szlaki. 
 
Wójt – najwięcej pieniędzy w budżecie zabrano z dróg, wiec teraz nie należy się dziwić, że 
nie będzie na to środków. 
 
L. Geisler  – pobocze przy tablicy  od strony Mielna jest zarośnięte. 
 
Wójt  podziękował za zaangażowanie w organizacji biesiady w Brodach.  
 
 
6. Zamkni ęcie obrad Sesji.  
 
O godz. 1110  Przewodnicząca Rady p. Jadwiga Łanicka  zamknęła obrady IX Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


